
 
Redovna godišnja Skupština SO je održana 07.05.2022.u Nišu,u prostorijama LU „Niš“,sa 

početkom u 10,30h.Uz male dopune,prihvaćen je sledeći 

 

                                D N E V N I  R E D 

 

1.Otvaranje Skupštine 

2.Usvajanje zapisnika sa prethodne Skupštine. 

3.Izbor zapisničara i dva overivača zapisnika 

4.Izbor verifikacione komisije. 

5.Stanje matične knjige na dan 07.05.2022. 

6.Izveštaj verifikacione komisije 

7.Izveštaj predsednika o radu u prethodnom periodu 

8.Izveštaj sekretara 

9.Blagajnički izveštaj 

10.Plan rada za naredni period 

11.Finansijski plan za naredni period 

12.Izveštaj o radu ispitne komisije i nova zbirka ispitnih pitanja 

13.Izveštaj glavnog urednika Avi-Faune 

14.Određivanje visine Savezne članarine za 2022.god i 2023,god. 

15.Određiivanje cene takse po ptici na društvenim izložbama 

16.Prihvatanje po COMU-OMJ-u bodovnog minimuma pri oceni ptica 

    I mesto minimum 90 bodova-pojedinačno 

                            360 bodova kolekcija 

   II mesto minimum 90 bodova pojedinačno 

                             360 bodova kolekcija 

  III mesto minimum 90 bodova pojedinačmo 

                            360 bodova kolekcija 

 

17.Imenovanje 7.člana IO SO 

18.Usvajanje novog pravilnika SO 

19.Razno 

 

1. Skupštinu je otvorio predsednik,Aleksandar Jovanović,gde je pozdravio prisutne. 

2. Zapisnik sa prethodne Skupštine SO je jednoglasno usvojen. 

3. Za zapisničara je izabran,sekretar Goran Sapožničenko,a za overivače zapisnika Branislav      

Karajović i Aleksandar Kostadinović. 

4. Verifikacionu komisiju su činili Milan Đorđević  i Vladimir Nikolić. 

5.Revidirana je matična knjiga.Shodno važećem pravilniku o mirovanju   iz 2013.god SO.iz 

matične knjige su većinom glasova prisutnih brisani Vladimir Oparnica i Dalibor Maslan,koji 

se mogu vratiti u SO SOF-a,poštujući novi Pravilnik SO,koji će stupiti na snagu verifikacijom  

na godišnjoj Skupštini SOF-a 04.06.2022,god. 

Sudija za papagaje Robert Sekula je tražio mirovanje u naredne dve godine,što mu je 

jednoglasno omogućeno.Sudija Dejan Antić je povukao ostavku na mesto saveznog sudije SO 

SOF-a,većinom glasova je ta odluka prihvaćena. 

6.Verifikaciona komisija je konstaltovala,da imamo kvorum i da skupština može dalje 

nesmetano da radi. 



 
7.Predsednik se osvrnuo da je u proteklom periodu bilo veoma aktivno sa radom,nabrojao je 

sudije,koje su ocenjivali na eksterijernim izložbama u Sremskoj Mitrovici,Mediteran kupu u 

Istanbulu,Subotici,COM World SHOW-u u Istanbulu,državnom šampionatu u Jagodini,u 

Somboru,državnom šampionatu Severne Makedonije u Skoplju,državnom šampionatu BIH u 

Zenici,zatim takmičenja kanarinaca pesme Slavujara održana su 

Kruševcu,Beogradu,Bukureštu,Skoplju,Istanbulu,Jagodini.Sudije za kanarince pesme rase 

malino ocenjivano je u Beogradu i Državnom šampionatu u Velikom Gradištu.Naše sudije se 

nisu mogli odatvati na takmićene državnog šampionata Hrvatske,Na žalost bila je pismena 

žalba na ocenu kanarinaca boje D-42 lipohrom crveni mozaik mužjaci,od strane Nikoliš 

Siniše.Žalba je odbijena,kao neosnovana,po sve četiri tačke zbog kojih se žalba 

usvaja.Ponovna ocena nije po pravilniku.Održan je zajednički on-line seminar sekcije D sa 

HOS-om.Predsednik je istakao izuzetnu saradnju sa sekretarom Goranom Sapožničenkom. 

8.Izveštaj sekretara o radu poslat je e-mailom svim članovima SO pre Skupštine. 

9.Blagajnički izveštaj su članovi  dobili e-mailom od strane sekretara,pre Skupštine. 

  SO SOF-a trenutno raspolaže sa 144.000 din. 

10.Predsednik je izneo plan rada koji je podelio na kvartale,u prvom,priprema za godišnju 

Skupštinu SOF-a i prihvatanje Pravilnika,u drugom kvartalu priprema tekstova za 

„Avifaunu“uz maksimalno amgažovanje svih članova na pisanju za časopis.Treći 

kvartal.priprema i realizacija seminara,uz prisustvo odgajivača i praktičnu ocenu ptica uz 

brojne fotografije uz usaglašavanje kriterijuma.Četvrti kvartal je rezervisan za ocenu na 

izložbama,uz krunu-COM Balkan kupu koji bi trebalo da se održi u Nišu. 

Doneta je ODLUKA koju je sekretar prihvatio da se odrade značke,licence i diplome,o 

položenom sudijskom ispitu,za one koji nemaju.Dat je predlog da se kupi diktafon,kako bi se 

olakšao posao sekretaru.Bilo je reči i o nabavci tableta i programa za ocenu na njima,koje je 

UO SOF-a obećao da će nabaviti. 

11. Što se finansija tiče,planirano je da se sredstva namenski troše za tekuće 

potrebe,seminar,dovođenje eventualno predavača sa strane i odlazak naših članova na stručne 

seminare u inostranstvu. 

12.Predsednik ispitne komisije je putem projektora prezentovao zbirku novih pitanja.Zbirka 

sadrži po novom podeljenih u 19 grupa i ukupno1214 pitanja.Stara zbirka je bila podeljena u 

13 grupa sa 830 pitanja.Zbirka će koštati 5eura u dinarskoj protivrednosti.Predsednik ispitne 

komisije se zahvalio svima koji su sarađivali na izmenama i dopunama ispitnih 

pitanja.Predsednik ispitne komisije Dr Nenad Radojičić je rekao da zbog COVID-a nije bilo 

polaganja ispita u proteklom periodu i odobrio je da kandidati za polaganje u sekciji pesme 

štiglica i bastarda polažu teoriju na seminaru,a praktični deo ispita na njihovom državnom 

šampionatu pesme 2023.god.Takođe je izneo informaciju  da priprema brošuru-knjigu iz opšte 

genetike. 

13.Urednik sudija Dragan Lazarević iznosi podatak da je izdat jedan broj Avi-Faune plus 

adresar SOF-a.Zamolio je da se što više sudija ukljući u pisanje tekstova.Sledeći broj će izaći 

pred Skupštinu SOF-a. 

Sudija Dr Dragan Ćamilović je podneo neopozivu ostavku na mesto zamenika glavnog i 

odgovornog urednika časopisa.Naknadno će se naći njegova zamena. 

14.Doneta je ODLUKA da visina Savezne članarine za 2022.god i 2023.god iznosi 2000 din. 

15.Predloženo je i prihvaćeno ODLUKA  da cena takse pri oceni ptica iznosi 50 din.po 

ocenjenoj ptici za društvene izložbe,plus dnevnica i plus putni troškovi.Ovu odluka se mora 

verifikovati na Skupštini SOF-a. 



 
16.Posle burne diskusije,doneta je ODLUKA da na Balkan COM kupu(od 9.11.-13.11.2022.) 

ptice  bude ocenjivanje po takmičarskom nagradnom minimumu kao po COM-u,dok bi 

takmičarski nagradni minimum  za odgajivače SOF-a bio isti,po starom (90,89,88 

pojedinačno) i (360,356,352-kolekcije).Balkan kup će se najverovatnije proglasiti i državnim 

šampionatom za 2022.god. 

 17.Za 7-og člana IO SO izabran je sudija Branislav Karajović. 

18.Posle duge konstruktivne diskusije,uz zahteve,dopune i predloge koje je postavio NO 

SOF-a,usvojen je novi Pravilnik SO SOF-a uz jedan uzdržan glas (Ćamilović).Pravilnik je 

plod sedam različitih pravilnika,objedinjenih u jedan,jedinstveni.Sekretar se posebno zahvalio 

Dr Nenadu Radojičiću na lavovskom poslu.Novi pravilnik ćete u celosti dobiti odmah po 

usvajanju,verifikaciji na Godišnjoj Skupštini SOF-a 04.06.2022.god. 

19.Na predlog Gorana Sapožničenka doneta je odluka da se dodeli plaketa SO SOF-a 

počasnom članu Ereš Arpadu za poseban doprinos u radu SO. 

  Kako drugih pitanja nije bilo,sastanak je završen u 14,30h 

 

               Zapisničar                                                Overivači zapisnika 

 

      Goran Sapožničenko s.r.                                Branislav Karajović s.r. 

 

                                                                        Aleksandar Kostadinović s.r. 

 


